



ASSEMBLEA GENERAL DE LA FAVIBC 2016

Lloc: Carrer Ginebra nº 40

Data: 2 d'Abril del 2016.

Hora inici: 11h

Inici de l'Assemblea:

El President, el Sr. Albert Arnau, dóna la benvinguda a les entitats assistents.

El secretari, el Sr. Antonio Cazorla, passa a llegir l'acta de l'assemblea de l'any anterior. S'aprova per majoria.

Noves incorporacions d'entitats veïnals

Es presenten les noves entitats federades a la FAVIBC

- Associació de veïns de Via Trajana (Barcelona)
- Associació de Veïns i voltants Plaça 1er de Maig de Torreforta (Tarragona)
- AVV del Padrò (Cornellà del Llobregat)

Desenvolupament de l'assemblea:

Es passa la memòria del 2015 i el Pla d'actuació del 2016.

S'aproven els comptes de l'any 2015.

S'aprova el pressupost del 2016.

S'informa de que aquest any també hi haurà una partida destinada als projectes de les entitats veïnals provinent de la partida de DBSF.

ICF: S'explica la situació i les condicions actuals.

S'informa de que la FAVIBC, està participant activament en el grup de motor del 3er Congrés del Voluntariat i l'Associacionisme. Aquest congrés té com a objectiu principal, recollir les bases pel redactat de la nova llei de l'Associacionisme.

Alguns dels socis presents, expressen els dubtes entorn a l'IBI. Se'ls explica que hi hagut una actualització del pagament, doncs des de fa anys, no s'havia posat a dia.



Aportacions de les entitats.

- **ITE:**
En aquest tema, s'ha preguntat si hi haurà algun tipus de subvenció per ajudar al seu cost. També han preguntat que passarà amb aquelles comunitats que ja ho hagin pagat, si haurà subvencions amb efecte retroactiu. Se'ls explica que s'està parlant amb l'AHC i tan bon punt es tingui una resposta, s'informarà als federats.
- **Sr. Diego Hornos (La Pau):**
Comenta que cal que la FAVIBC, s'ha d'obrir a altres barris, fer actuacions, i no sempre als mateixos.
Explica que s'ha creat una comissió de treball de les entitats del Districte de Sant Martí. Faran una revista informativa. Demanen el suport d'un tècnic en l'apartat difusió.
Informa de problemes de convivència deguts a una antiga "baralla" que va a haver-hi al barri. L'administració, ha demanat que l'AV informi de quins pisos/locals estan buits, doncs ara també ocupen locals. Demana l'ajuda de la FAVIBC, perquè pugui fer de pont amb l'AHC i que faciliti aquesta informació per així, poder evitar possibles conflictes.
- **Sr. Salvador Tamborero (Arraona):**
Informa de que el dia 14 d'abril hi haurà una reunió per parlar del tema de l'IBI amb un representant de l'ajuntament. Demana si algú de la FAVIBC el pot acompanyar.
- **Sr. Diego Justicia (Sant Roc):**
Proposa fer un estudi de quina és la situació dels barris en referència al IBI, i que els Ajuntaments "subvencionin" part del pagament.
- **Sr. Rafa Febrero (Santa Eulàlia, Berga):**
Informa de que el dia 5 d'abril, té una reunió amb l'AHC per parlar del tema dels pisos socials.
- **Sr. Eusebio (Badia):**
Informa de la iniciativa solidària per recollir material escolar. Demana ajuda pel transport. Comenta si hi ha la possibilitat de fer servir la banca social.
- **Sra. Martirio (Rubí 128):**
Pregunta quins són els canals per comprar un pis del parc d'habitatge social. Se li explica que aquest tema, ho porta l'AHC i que l'Agència local, només gestiona.



Acords

- Es concreta que es farà una sessió informativa per parlar del tema de l'IBI amb aquelles entitats interessades.
- S'enviarà un llistat de preguntes relacionades amb el 3er Congrés perquè les entitats puguin participar i donar la seva opinió.
- Sense res més a tractar, es finalitza l'assemblea general de la FAVIBC.

President

Secretari

Barcelona, 2 d'Abril del 2016